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الشروط والأحكام الخاصة بصندوق إيداع الشيكات المطبقة على العملاء 
 
All cheque(s) deposited are accepted by the Bank on the understanding that the depositor assumes full responsibility for the genuineness and correctness of all signatures and endorsements appearing thereon. The Bank shall not be responsible for any cheque(s) which is/are not genuine, forged or fraudulent 
يقبل البنك الشيك / كافة الشيكات المودعة، وفقاً لمفهوم تحمّل المودع المسؤولية الكاملة عن حقيقة وصحة جميع التواقيع والتصديقات الظاهرة عليها. لن يكون البنك مسؤولاً عن أي شيك/ شيكات غير حقيقية أو مزورة أو مزيفة.
All cheque(s) will be processed and credited to the Customer's account subject to realization of funds from the paying bank. . 
سيتم تحصيل جميع الشيكات وقيدها في حساب العميل شريطة تحصيل قيمة الشيك من البنك المسحوب عليه.
The Bank may at its sole discretion refuse acceptance and/or presentation of the cheque(s) without assigning any reason whatsoever. 
يحق للبنك حسب تقديره المطلق رفض قبول و/ أو تقديم الشيك دون إبداء أي سبب مهما كان
Bank is not responsible for any delays in processing of cheque(s), In the case of any delay in the cheque clearing process, the value date indicated on the cheque receipt may be deferred to the following working day. 
لا يكون البنك مسؤولاً عن أي تأخير في إجراء المقاصة للشيك/ الشيكات. في حال وجود أي تأخير في إجراء عملية مقاصة الشيكات، فإنه يجوز تأجيل تاريخ الاستحقاق الموضح على ايصال الشيك إلى يوم العمل التالي.
The decision of the Bank on the contents of the envelope will be considered final. 
يعتبر قرار البنك على محتويات المغلف نهائياً وقطعياً.
The Bank reserves the right to forthwith debit the Customer's account with the amount of any cheques wrongly processed and credited. 
يحتفظ البنك بحق الخصم المباشر من حساب العميل لقيمة أي شيكات تم تحصيلها وإيداعها عن طريق الخطأ.
If at any time, the cheque(s) is returned unpaid for any reason whatsoever or if the Bank suffers any losses in processing the same, the Bank is authorized to debit, or overdraw, Customer's account for such amounts (and with any charges levied by the Central Bank or payee bank or any interests) that the Bank may incur in this respect The Bank will advise the Customer with regard to the return of the cheque(s). The Bank may also alter the deposit slip in the event of a subsequent unsatisfactory verification. 
في حال تم إرجاع الشيك/ الشيكات غير مدفوعة في أي وقت من الأوقات ولأي سبب كان ، أو في حال واجه البنك أي خسائر عند تحصيل الشيكات، فإنه يحق للبنك الخصم أو إجراء السحب على المكشوف لقيمة هذه المبالغ من حساب العميل (بالإضافة إلى أي رسوم يفرضها البنك المركزي أو البنك المستفيد أو أي فوائد أخرى) التي قد يتكبدها البنك في هذا الخصوص؛ هذا وسيقوم البنك بإشعار العميل في حالة إرجاع الشيك/ الشيكات. كما يحق للبنك أيضاً تعديل قسيمة الإيداع في حال ثبت وجود عملية تحقق غير مرضية في وقت لاحق.
The Bank accepts no responsibility and will not be liable for any loss or damage for any service failures or disruptions (including but not limited to, loss of data) attributable to a system or equipment failure or due to reliance by the Bank on third party products or interdependencies including, but not limited to, electricity or telecommunications. The Bank accepts no liability or responsibility for the consequences arising out of the interruption of its business by Acts of God, civil riots, insurrections, wars, or any causes beyond its control or by any strikes or lockouts.
لا يتحمل البنك أي التزام ولن يكون مسؤولاً عن أي خسارة أو ضرر عند الإخفاق أو في حالات تعطل خدمة (بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: فقدان البيانات) التي تعزى إلى تعطل النظام أو المعدات أو بسبب اعتماد البنك على منتجات طرف ثالث أو اعتمادات متبادلة بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: الكهرباء أو وسائل الاتصال. ولا يقبل البنك أي التزام أو تحمل مسؤولية عن العواقب الناجمة عن تعطل أعماله بسبب القضاء والقدر، أو أعمال الشغب المدنية، أو حركات التمرد، أو الحروب، أو أي أسباب أخرى خارجة عن إرادته، أو بسبب أي إضرابات أو تعليق لأعمال الموظفين.
The cheque will be presented under the Image Cheque Clearing System (lCCS) as implemented by the Central Bank of the UAE. The Bank has the right to refuse to present Cheque for clearing and settlement under the ICCS which does not meet the minimum mandated security features and other standards prescribed by the Central Bank of the UAE. 
سيتم تقديم الشيك على نظام مقاصة صور الشيكات (ICCS) كما هو معمول به من قبل البنك المركزي في دولة الإمارات العربية المتحدة. ويحق للبنك رفض تقديم الشيك المقدم للمقاصة والتسوية على نظام مقاصة صور الشيكات ((ICCS الذي لا يلبي الحد الأدنى الإلزامي للمزايا المتعلقة بأمن وسلامة الشيكات وغيرها من المعايير التي يحددها البنك المركزي في دولة الإمارات العربية المتحدة
The cheques drawn on NBAD accounts will be processed on the same day subject to cut-off time for cheques deposited in branches located at Malls. Clearing cheques deposited before the cut off will be processed the same day but the funds will not be available for withdrawal until value is received from the bank on which the Cheque is drawn
يتم تحصيل الشيكات المسحوبة على حسابات مفتوحة لدى بنك أبوظبي الوطني في نفس اليوم وتحصيلها يخضع لأوقات تحصيل الشيكات للفروع الكائنة في المراكز التجارية. كما سيتم في نفس اليوم تحصيل شيكات المقاصة المودعة قبل آخر موعد لقيدها، إلا أن الأموال لن تكون متاحة للسحب حتى يتم استلام القيمة من البنك الذي تم سحب الشيك عليه.
Deposited cheques that are not stamped by the time-stamp machine will be construed as deposited after the cut-off time and hence will be processed by the Bank accordingly. 
 الشيكات المودعة غير المختومة من آلة ختم الوقت سيتم اعتبار أنها أودعت بعد الوقت المحدد وسيتم تحصيلها من قبل البنك وفقاً لذلك.
This cheque deposit envelope can be signed by the authorized signatory of the Customer that maintains the account into which the amount is to be credited. The Bank is not liable to identify or verify signatures of the depositor. 
 يجوز التوقيع على مغلف إيداع الشيكات هذا من قبل المفوض بالتوقيع عن العميل صاحب الحساب الذي سيتم فيه إيداع المبلغ. لن يكون البنك مسؤولاً عن مطابقة أو التحقق من تواقيع المودع.
The Bank's General Terms and Conditions for Accounts and Banking Services will also be applicable except  to the extent the General Terms and Conditions for Accounts and Banking Services are in conflict with Cheque Deposit Box's Terms and Conditions and in such case, Cheque Deposit Box's Terms and Conditions shall prevail.
تكون الشروط والأحكام العامة الخاصة بالبنك للحسابات والخدمات المصرفية قابلة للتطبيق أيضاً باستثناء القدر الذي تتعارض فيه الشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية مع شروط وأحكام صندوق إيداع الشيكات، وفي هذه الحالة تسود شروط وأحكام صندوق إيداع الشيكات. 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